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MANET ESCOLAR

"La vaca 'Margarida' ens va
ajudar a aconseguir ressò"

Entre els anys 1992-200t, Manel Escolar (Alguai-

¡e,19571, reqponsable del sector lleter d'UP, va
sortir als titulars dels mitjans de l'època, perquè
va protagonitzar diverses protestes entrant,
amb altres companys, a la seu de diversos orga-
nismes oficials amb la uaca Morgorido. Avui re-
uneix a sopar a Cal Ponto, a Amenar, diftrcnts
periodistes, sindicalistes i autodtats, que ja han
esdevingut amics, i que van protagonitzar les

mediàtiques protestes per tal de recordar-les,
en un ambient "ple de companyonia i una mic¿
nostàlgiC'.

Per què protestova et sector lleter?
Estàvem iñmersos en una crisi molt forta de
preus, de la qual encara no ens hem recuperat, i

vam demanar: ajuda a lAdministració. La presèn-

cia de la vaca era una mesurâ de pressió.

On eren les protestes? '

A la Delegació d'Agricultura, i a l'antic Govsn Ci-

vil i la vam dur també a Barcelona. UP defensar¡a
que es fes un sistem.a de quotes on es prioritzés

les petites explotacions. Era lèpoca dels conse-
llers Vallvé, Marimon i Grau; aquest darrer farà
un parlament aquest vespre,
De qui vo ser lø ideo de passejar lo vaca?
El sector lleter era minoritari a casa nostra; en-

Exvaquer del sector lleter

cara ho és. Entretotsvam decídirque havíem de
tenir més visibilitat perquè la gent entengués els
problemes que estàvem passant. La Margarido
ens va fer sortir a les portada del molts diaris.
Com latronsportaven?
Amb camió. I era sempre la Margarida era molt
mansa. Pensa que quan vam anar a Barcelona,
per una vorera del Passeig de Gràcia, un grup
de nens petits, que anaven lligadets, do<cursió,
se la van trobar. El Pep Riera els va convidar a

tocar-la. Els nens estaven entusiasmats amb la
Margarida. Alguns veins van sortir de les cases
per portarli enciam... La Margarida ens va aju-
dar a aconseguir el ressò que buscàvem i ara ho
recordo de manera, entranyable. Va ser portada

de La Vonguordio el2 de març de 1993.

Quon vøn acabar les protestes?
Al 2001, amb tot lerÍrenouie les vaques boges.

Va ser el moment en què el veterinariJuan José

Badiola, que tamtÉ vindrà aquest vespre, va de-
fensar el sector lleter iva treure molt alarmisme.
Diu que un'gmn ex voquer dírù-unes panu-
les'i /

Si però no puc dir-ne el nom, perquè es tan hu-
mil que si sap que lifarem un homenatge no vol-
drà venir! Va donar sempre el cqllo. És un retro-
bament entranyable... també amb els Mossos.


